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PROCES - VERBAL 
Încheiat în şedinţa extraordinară, convocată de îndată, a Consiliului Local                                 

al Sectorului 6 din data de 23.08.2024 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la orele 13:00 și s-au desfășurat online, în sistem                      
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenţi                  
20 de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție, iar pe parcursul şedinţei s-au conectat 
dl Bordei, dl Ciontu și dl Volintiru. Au lipsit dl Desculţescu, dl Petcu, dl Simion E. şi dl Zainea. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin               
Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1787 din 23.08.2024, în temeiul dispoziţiilor art. 133              
alin. (2) lit. a), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi                
lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând 
data, ora și locul desfășurării acesteia. 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1787 din 23.08.2024 a fost adusă la cunoştinţa 
publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei.  
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate                     
pe site-ul instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local                      
și pe pagina de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 

 
Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1787 din 23.08.2024 

 
Nr.  
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  

nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 226 226/23.08.2024 privind aprobarea 
rectificării Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al 
subdiviziunii administrativ-teritoriale Sector 6 Bucureşti pe     
anul 2024 
 

 
Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!                   

O să începem ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței. Sunt 20 de consilieri prezenţi în 
acest moment. Lipsesc dl Bordei, dl Ciontu, dl Desculţescu, dl Petcu, dl Simion E., dl Volintiru 
şi dl Zainea. 

Doamna președinte, aveți cuvântul! 
D-na Adina Nicolescu, preşedinte de şedinţă: Bună ziua doamnelor și domnilor 

consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar numărul 1787 din 
23.08.2024. 

Supun la vot proiectul ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 1787 din 23.08.2024. 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI 
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Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abţineri”? Nu sunt. Voturi „pentru”? Cu 20 de voturi “pentru”, 
proiectul ordinii de zi a fost aprobat.  

Vă propun aceeași modalitate ca la ședințele trecute, dacă nu sunt discuții generale să 
trecem la votarea proiectului în ansamblul lui. Este cineva “împotrivă”? Nu. “Abţineri”?             
Nu sunt. Voturi „pentru”? Cu 20 de voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată.  

Proiect de hotărâre nr. 226 226/23.08.2024 privind aprobarea rectificării Bugetului 

consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale Sector 6 Bucureşti pe 

anul 2024. 

Discuții dacă sunt? Doamna viceprimar, vă rog! 
Dl Cătălin Volintiru, consilier local: Bună ziua, domnul secretar! Mă iertați de 

întârziere, prezent și eu.  
Dl Demirel Spiridon, secretar general: Da, domnul consilier. Mulțumesc! Sunt 21 de 

consilieri prezenți.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan, viceprimar: O să fie mai multe întrebări, ca de 

fiecare dată, chiar dacă timpul a fost scurt, am reușit să mă uit puțin peste rectificare.                 
Pe lângă ce ați scris dumneavoastră, în nota de fundamentare în care spuneți că s-au modificat 
după reparațiile de la școli, văd că ați făcut și alte modificări. În primul rând, observ o scădere pe 
venituri de 8.800.000. De unde este? 

Dl Bogdan Ciocîrlan, director general Direcția Generală Economică: Acele                     
8 milioane din deblocarea bugetului local, bani care au fost puși pe credit, exact asta am spus-o 
și în comisie, în urma aprobării sumei de 100 de milioane a creditului la CAIL anvelopările le-
am trecut pe credit. Din cauza aceasta am…  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Deci, ați diminuat veniturile la secțiunea subvenții 
acordate în baza contractelor de parteneriat sau asociere pentru secțiuni de dezvoltare?  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Da, erau veniturile acolo și le-am luat de acolo și le-am pus pe 
credit. Automat, deblocându-se, au rămas acei bani pe care îi vedeți dumneavoastră. Am creat un 
disponibil.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Nu, iertaţi-mă, dar veniturile scad! Nu înțeleg ce 
disponibil când bugetul de venituri a scăzut, la fel și bugetul de cheltuieli. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Dacă i-a pus pe credit. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Dar și bugetul de cheltuieli a scăzut cu aceiași 8 

milioane.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Sunt sursele de finanțare diferite. Este normal. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan:  Bun, deci, ar trebui să-i regăsesc în bugetul pe credit. 

Asta spuneți? 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Pe acesta nu am apucat să-l verific din cauza faptului 

că ați trimis rectificarea foarte târziu. Bun, pe secțiunea învățământ văd că avem majorare la 
asistență socială de 3 milioane? 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Vorbim de laptele și cornul, programul acela național al 
României.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: În regulă! Şi pe cheltuieli de capital iarăși o majorare 
de 4.600.000. Văd că ați făcut și niște echilibrări, ați luat niște bani de la corpul de after, de la 
156 şi i-ai dus la 193 și la 197. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Da. Vorbim de școlile pentru care am prevăzut acești bani. Deci, 
avem așa: dotări pe șase școli, POR-urile, mobilier, lucrări de igienizare școli, grădinițe şi pot să 
vă enumăr că m-ați rugat să vă fac o mică situație.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Nu suntem la capitolul acela, domnul Ciocârlan!  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Vorbim de 65, da?  
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D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Da. Bun, deci 4.600.000 în plus, doar cu mențiunea 
aceasta, nu mi-e clar ce se întâmplă cu corpul de after de la 156, dacă o să vă ajungă banii pentru 
finalizarea lui.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Da, ne ajung pentru finalizare ca să poată face recepția.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Şi va fi finalizat anul acesta? Aveți idee? 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Din ce am înțeles, da. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Bun! La cultură, recreere și religie văd că ați adăugat                     

două milioane la transferuri pentru Centrul Cultural European și ați… 
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Nu am adăugat, au fost banii luați de pe Centrul Cultural 

către primărie și acum de pe primărie se duc către Administrația Comercială, pentru că ei sunt cei 
care derulează și care se ocupă de aceste programe, noi nu avem această calitate pe primărie. 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: În nota de fundamentare, plusul de două milioane 
apare la transferuri curente pentru activitatea Centrului Cultural, nu la Administrația Comercială,                     
că aceasta era următoarea întrebare, pentru că în ce mi-ați oferit acolo este… 

Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Acolo este 67, este totalul. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Da! Uitați-vă în notă că este o eroare, probabil este o 

eroare. 
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Nu este nici o eroare, este același capitol bugetar.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Bine, nu mă cert cu dumneavoastră acum. 
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Nu, nu este vorba. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Data viitoare veniți cu rectificarea din timp. 
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: În regulă!  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Bun! 31 de milioane de lei luați de la blocuri, de la 

reabilitări de blocuri. Aici, ce s-a întâmplat?  
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Nu sunt luate. Sunt luate de pe bugetul local și am pus pe 

credit, tocmai ca să putem debloca din bugetul local, mai creăm spațiu. Știți că am aprobat un 
credit de 100 de milioane în CAIL, la Raiffeisen Bank și acum urmează să efectuăm plățile.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Bun! Deci, când o să verific bugetul pe credit, o să 
regăsesc sumele acestea acolo? Asta spuneți? 

Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Cu siguranță.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Mai văd o majorare de 8.650.000 la transporturi, 

străzi.  
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Vorbim aici de Osiei, microzona 20 și nu mai știu exact 

pentru ce anume.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Trotuarul nordic, 3.600.000, în plus.  
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Nu, nu, acela a fost data trecută, trotuarul nordic.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Bun! Deci, Osiei, microzona 20 și unde ați mai pus 

bani? Aveți idee?  
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Mai spuneți o dată, vă rog!  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Încercam să enumăr obiectivele de investiții pentru 

care s-au alocat… 
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Osiei, micro 20.   
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Da, nu sunt 8 milioane acolo. Vă spun, este și 

trotuarul nordic, cu achiziție de terenuri, 500.000 pentru strada Mașina de Pâine și ați mai pus 
bani pentru parcările la sol, etapa 2022-2023. Probabil, aveți de plătit facturi, nu? 

Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Da, mai este un rest de plată. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: OK! Vă întrebasem data trecută…, văd că ați adăugat 

cele 5 milioane la A.D.P.D.U.. Data trecută, ați luat 5 milioane din bugetul lor și v-am întrebat 
dacă e OK să luați de la salarii, că doar ce le-am majorat salariile. Se pare că, până la urmă, nu a 
fost OK dacă îi puneți la loc, nu? 
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 Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Nu, acum am suplimentat pe bunuri și servicii. Nu a fost 
nici o problemă, nu a impactat cu absolut nimic.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Bunuri și servicii? 
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Da. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: OK! Și cele două milioane de lei de la Administrația 

Comercială spuneți că, de fapt, sunt echilibrările între Centrul Cultural și primărie.  
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Și primărie, exact. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: OK! Pe Anghel Saligny ați primit banii de care ne 

povesteați data trecută?  
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Da. Săptămâna viitoare, luni sau marți, avem confirmarea 

ministerului că ne vor intra. Ne-au notificat, este în regulă. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Ce valoare?  
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: 18 milioane, urmând încă 6, până la sfârșitul lui 

septembrie.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: 18 și cu 6, 25 de milioane din 400. 
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: 24 de milioane și ceva. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Din 400, atenție. 
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Sunt tranșe. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: 431. 
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Nu stabilesc eu. Sunt anumite tranșe.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Deci, 25 de milioane până în septembrie, inclusiv și 

diferența de 400, până în decembrie? 
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Până la finalul anului. Nu pot să vă spun aici. Aici, 

ministerul este cel care decide.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Da. Legat de urgența întâlnirii, ați spus că este nevoie 

de sume pentru anumite reparații. La ce școli? 
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: La anumite unități de învățământ. Aceasta o reprezintă 

urgența. Vă spun acum. Grădinița numărul 40, 80.000, Grădinița Spiridușii, 37.000,                    
Grădinița numărul 94, 27.000, Grădinița Zâna Florilor, 14.000, Grădinița numărul 210, 20.000, 
Grădinița numărul 217, 35.000. M-a rugat chiar doamna Surulescu să îi spun. Sunt prevăzuți 
banii pentru acel gard. Grădinița numărul 218, 28.000, Grădinița numărul 229, 42.000,                   
Grădinița numărul 272, 35.000, Grădinița Dumbrava Minunilor, 60.000, Grădinița Colț de Rai, 
60.000, Grădinița Albina, 20.000, Liceul Teoretic Tudor Vladimirescu, 340.000, Marin Preda, 
1.000.000, Liceul Antim Ivireanu, 30.000, Școala Gimnazială numărul 153, 15.000,                     
Școala Gimnazială numărul 161, 38.000, Școala Gimnazială numărul 163, 78.000,                      
Școala Gimnazială numărul 167, 20.000 și Școala Gimnazială numărul 168, 75.000. Acestea 
sunt unitățile de învățământ care aveau nevoie urgentă de acești bani pentru care am făcut 
ședința.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Bun! Rugăminte, pentru dumneavoastră, în mod 
special. Și eu m-am dus prin școli săptămâna aceasta, mai ales la unitățile care au fost prinse în 
în contractul de reparație, pentru că avem aproape 20 de unități la care se întâmplă chiar acum 
reparații. 

Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Da, se lucrează intens. Chiar și în weekend s-a lucrat. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Da, așa este. Problema este următoarea, trebuie să le 

oferiți tot sprijinul unităților, pentru a-și face achizițiile.  
Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Le oferim tot sprijinul, credeți-mă că se lucrează până 

târziu, tocmai ca să le asigurăm banii de care au nevoie, să își deruleze programele. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Exact și că banii vor fi cheltuiți, serviciile contractate 

și școala va arăta așa cum trebuie la începutul anului, dar fără sprijin din partea dumneavoastră 
pe zona de achiziții, nu o să o poată face, vă garantez.  

Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Le asigurăm tot sprijinul de care au nevoie.  
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D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: În regulă! Eu nu mai am întrebări.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim, doamna viceprimar!  
Dl Niculaie Bordei, consilier local: Și eu sunt prezent!  
Dl Demirel Spiridon: Mulțumim, domnul Bordei! Sunt 22 prezenţi acum.  
D-na Adina Nicolescu: Dacă mai sunt discuţii, vă rog! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță, viceprimar: Dacă îmi permiteți?  
D-na Adina Nicolescu: Vă rog, domnul Gâdiuță!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Am o întrebare către cineva din zona executivă.                   

Dacă ar fi de la D.G.A.S.P.C.. Anul trecut, la finalul anului, am inițiat un proiect de hotărâre ce 
viza modernizarea locurilor de joacă din creșe. În bugetul de anul acesta au fost prinși bani 
pentru modernizarea acestor locuri de joacă din creșele ce sunt în coordonarea D.G.A.S.P.C.-ului 
și voiam să vă întreb dacă banii care au fost prinși la începutul anului ajung, dacă au mai fost 
luați bani pe parcursul anului, ce se întâmplă, pentru că încă nu au fost începute lucrările.               
Dacă poate cineva să-mi spună? Eventual, să mai suplimentăm cu sumele necesare, astfel încât 
proiectul să fie demarat în condiții optime.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim de întrebare, doar că nu are legătură cu proiectul 
despre care discutăm astăzi. 

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Ne aflăm la momentul rectificării bugetare și tocmai de 
aceea întreb, pentru că acesta ar fi momentul în care dacă nu sunt suficienți bani, s-ar putea 
suplimenta acolo. Mulțumesc! 

Dl Bogdan Ionuț Ciocîrlan: Aici pot să vă răspund eu. Vă asigur că nu a fost 
disponibilizat niciun leu. Banii sunt acolo, încă de la începutul anului, cât au fost prevăzuți.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Cu un mic amendament. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim, dl director! Doamna viceprimar, dacă doriți să 

comentați!  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Proiectul inițiat de domnul viceprimar viza 

transferarea terenurilor curților creșelor, din administrarea D.G.A.S.P.C. în administrarea 
A.D.P., proiect care nu a ajuns niciodată, din ce rețin eu, pe ordinea de zi a consiliului. Banii, în 
buget, pentru renovarea, modernizarea locurilor de joacă, sunt prinși de la începutul anului și 
dacă D.G.A.S.P.C. nu a solicitat suplimentare pe acel obiectiv de investiții și din ce înțeleg de la 
domnul Ciocârlan nu a solicitat, înseamnă că banii le ajung. Aceasta era singura… 

 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte discuții dacă mai sunt, vă rog, pe subiectul 
proiectului de astăzi?  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Doar un răspuns. Nu am vrut să intru în detalii tehnice. 
Într-adevăr, ideea inițială a proiectului viza modernizarea locurilor de joacă cu ajutorul colegilor 
de la A.D.P.D.U. Sector 6, similar cum s-a realizat în grădinițele din sector și îi mulțumesc 
domnului Ciocîrlan că mi-a confirmat că nu au fost luați bani de la aceste obiective.  
Sper să primim confirmarea că se și contractează și realizează. Mulțumesc! Dacă nu, într-o 
rectificare următoare să prindem sumele, astfel încât să poată să fie demarate contractările. 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Dacă nu mai sunt alte discuții, vă rog să trecem la 
votarea proiectului!  

Se intră în procedură de vot 
Dl Gheorghe Ciontu, consilier local: Dl secretar, am intrat și eu! 
Dl Demirel Spiridon: Bun! Mulțumesc, dl Ciontu! Sunt 23 de consilieri în acest 

moment. Și dați-mi și votul dvs., vă rog! 
Dl Gheorghe Ciontu: Domnule, înainte de a da votul meu, aș ruga-o pe                     

doamna viceprimar să poarte discuțiile acestea înainte de ședința de consiliu, de clarificare,         
chiar dacă este mai puțin vizibilă, pentru că sunt discuții directe și nu în plen. Pe noi nu ne 
interesează și ne scutește să asistăm la șuetele acestea care au un caracter de a crește imaginea 
unei persoane. Deci, fiecare are dreptul să se informeze, să intervină, dar să o facă cu respectarea 
tuturor celorlalți. Votul meu este “pentru”. 
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D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Am și eu dreptul la replică, nu? 
Dl Demirel Spiridon: Suntem în procedură de vot. După aceea. 
D-na Adina Nicolescu: O mică excepție, deoarece și domnul Ciontu a intrat și a 

intervenit și l-am lăsat să vorbească, o să vă las, d-na viceprimar, să răspundeți. Vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Sunt două chestiuni aici, domnul Ciontu, suntem în 

plenul Consiliului Local. Proiectul de hotărâre ni s-a adus la cunoștință acum 3 ore. După cum 
ați văzut, îmi fac temele, dar este bine ca aceste ședințe, care sunt publice și unde se discută 
despre bugetul Sectorului 6, să fie aduse la cunoștința tuturor oamenilor care sunt interesați,                 
de ce facem aceste rectificări. Dacă simțiți că vă pierdeți timpul în aceste ședințe, puteți să nu 
intrați. Este atât de simplu. Dacă simțiți că ședințele sunt inoportune...  

D-na Adina Nicolescu: Vă rog, haideți să… 
Dl Gheorghe Ciontu: Nu vreau să intru în conflict, dar nu sunt de aceeași părere. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Deja ați făcut-o. Mulțumim, dl Ciontu! 
Dl Gheorghe Ciontu: Eficiența este aceeași pentru cetățeni.  
D-na Adina Nicolescu: Haideți să încheiem aici. Vă rog să continuăm procedura de vot! 
Dl Demirel Spiridon: Mulțumesc! 23 de voturi „pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Declar ședința închisă! Vă mulțumim! La revedere!  
 
 
 
 
 
 

Preşedinte de ședință,                                                                     Secretar general Sector 6, 
    Adina Nicolescu                                                                                     Demirel Spiridon 

 
 

 


